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Beste lezer,

Bij een derde uitgave van de presentatiegids van GVV’63 
kunnen we het al bijna hebben over een traditie. Ik ben ont-
zettend trots dat we als vereniging wederom een prachti-
ge editie bij u op de deurmat, in de kantine of uw bedrijf 
hebben kunnen laten bezorgen. Heel veel uren zijn erin 
gestoken. Waarvoor hartelijk dank aan de redactie, maar 
ook dank aan de sponsoren die een advertentie hebben ge-
plaatst.

Corona lijkt alweer lang geleden, maar als je je realiseert dat 
afgelopen seizoen het eerste volledige seizoen is geweest 
waarin niet alleen gevoetbald werd, maar ook veel andere 
activiteiten door het jaar heen konden worden georgani-
seerd blijkt maar eens hoe bijzonder dat is. De clubavonden 
op de donderdag zijn nieuw, maar vanaf de eerste avond, 
de pubquiz, meer dan geslaagd. De klaverjasavonden zijn 
weer drukbezocht en het Sinterklaasfeest was een groot 
feest. Leden hebben wedstrijden van FC Den Bosch en RKC 
bezocht en we waren present bij de wedstrijd tussen Ajax 
tegen Feyenoord in de Vrouwen Eredivisie. Al deze activitei-
ten zijn mogelijk door de inzet van vele vrijwilligers die graag 
een steentje bijdragen om de club levend en in beweging te 
houden.

Nu we het daar toch over hebben, ik wil jullie allen van harte 
feliciteren met het 60-jarig jubileum van GVV’63. Een jubi-
leum dat we in de tweede week van juni uitvoerig hebben 
gevierd. Voor alle leden was er een activiteit: van de jongste 
jeugd tot en met de walkingfootballers, iedereen heeft zich 
enorm vermaakt. Tijdens de receptie op woensdagavond 
werden alle jubilarissen gehuldigd, hoe mooi is het dat er 
nog 8 leden aanwezig waren die vanaf de oprichtingsdatum 

lid zijn. Het hoogtepunt was voor mij toch wel de wedstrijd 
tussen GVV’63 en de Creators FC waarbij ruim 1000 toe-
schouwers aanwezig waren en er nog tot laat in de avond 
gefeest werd. En niet onbelangrijk, er is bijna €8000,- opge-
haald voor ons goede doel: Villa Pardoes. 

Gestaag werken we verder aan de verduurzaming en mo-
dernisering van ons mooie complex, de zonnepanelen liggen 
ondertussen op de daken van de kleedkamers en we gaan 
de speeltuin en de kantine aanpakken. Daarvoor maken we 
natuurlijk ook gebruik van de gelden die binnenkomen via 
de grote Clubactie en de RABO Clubsupport. Dank voor het 
kopen van de lootjes en het stemmen op onze club. Via de 
nieuwsbrief van het bestuur houden we u op de hoogte van 
alle ontwikkelingen.

Ondertussen blijft de club ook groeien, we zitten nu rond 
de 500 leden wat natuurlijk geweldig is. Dat levert wel weer 
problemen op voor de veldbezetting en de kleedkamers, 
maar daar komen we vast wel uit en het geeft ons weer een 
reden om het gesprek met de Gemeente aan te gaan voor 
een derde veld. Voor al onze leden is de nieuwe kledinglijn 
weer beschikbaar, zodat we er de komende jaren weer net-
jes op staan. Ik hoop op een mooi seizoen met mooie resul-
taten waarbij respect en sportiviteit voorop staan.

Ik wens u veel leesplezier en hoop u te ontmoeten op of 
rondom onze velden. 

Met sportieve groet,

Mari van Weelden
Voorzitter GVV’63
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Scan mij en ga direct 
naar de vacatures

Vacature

Werk aan unieke oplossingen voor 
geluidsbeheersing, deuren en gevels. 

Heb jij oog voor detail?
Engineers, monteurs, projectleiders en werkvoorbereiders werken bij 
ons nauw samen om werk- en leefomgevingen veiliger te maken met 
slimme producten. Zo maken we machines stiller en voorzien we gevels 
van perfect passende deuren. Ook iets voor jou?

Scan deze QR code en bekijk 
direct onze vacatures!
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Het eerste jaar als hoofdtrainer 
van GVV’63 en als trainer van een 
prestatief seniorenteam is achter 
de rug. Een bewogen jaar waarin 
ik mij als trainer heb ontwikkeld 
en heb gemerkt dat er wel dege-
lijk verschil is tussen het trainen 
van een jeugdteam of een eerste 
seniorenteam. 

Een eerste jaar waarin resultaten be-
langrijker zijn geworden dan in het 
verleden, de druk om resultaten te be-
halen is voelbaar. Voor mij als trainer 
is resultaat een gevolg van ontwikke-
ling van speelwijze, de manier waarop 
we voetballen is het meest belangrijk. 
Voor spelers en supporters is dit an-
ders: hier tellen de punten. Een eerste 
elftal en met name de resultaten lig-
gen onder een vergrootglas. Dit maakt 
het verschil met het verleden. Jeugd, 
supporters, TC, bestuur en buiten-
staanders kijken op tegen het eerste 
elftal, maar zijn ook kritischer op ‘het’ 
eerste elftal. Het team heeft het mees-
te aanzien en dat voelt als een grote-
re verantwoording dan ik vooraf had 
bedacht. 

Ik heb ervaren dat er ook veel over-
eenkomsten zijn als trainer van jeugd 
of senioren. Training geven blijft pas-
sende vormen bedenken die het team 

en spelers verder ontwikkelen. Wed-
strijden coachen is ook nu niet meer 
dan spelers voorbereiden, motiveren, 
stimuleren en vertrouwen geven. In de 
momenten naast het voetbalveld blijft 
het belangrijk voor alle spelers, jong en 
oud, dat je als trainer duidelijk, eerlijk 
en oprecht bent. Dat je elke speler de 
kans geeft om zoveel mogelijk te doen 
waarvoor ze op voetballen zitten en 
dat is met plezier wedstrijden spelen. 
Elke speler verdient het om te worden 
gezien als volwaardig speler van een 
team. Als trainer van een selectie van 
achttien spelers en twee keepers heb 
ik geleerd dat je echt iedereen in (en 
zelfs buiten) een team nodig hebt. Een 
ervaring die ik elke (jeugd)trainer mee 
zou willen geven: laat afwezigheid van 
een speler nooit een excuus zijn voor 
het resultaat en maak iedereen even 
belangrijk. 

Elke zaterdag supporter ik diverse 
jeugdteams en ik zou iedereen aan-
raden hier eens een ochtend aan te 
besteden. Het zien van spelplezier, 
enthousiasme en de onbezorgdheid 
op het veld, dat is genieten. Wel valt 
wekelijks op dat trainers resultaat wil-
len behalen en dat dit invloed heeft 
op tactische keuzes en het wel of niet 
wisselen van spelers. Ik probeer bij 
al mijn teams, ook bij het eerste elf-
tal, resultaat niet op de voorgrond te 
zetten. De druk van resultaat moeten 
halen, heeft invloed op voetballers 
en teams. Dit gaat ten koste van de 
ontwikkeling van een team, speler en 
uiteindelijk ook op het eindresultaat 
aan het einde van de rit. We vergeten 
soms dat voor elke speler plezier voor-
op moet (blijven) staan. Alleen met 
plezier blijven jongens, meiden, man-
nen en vrouwen lang betrokken bij 
het voetbalspel, de vereniging en het 
eerste elftal. Natuurlijk telt resultaat en 
is het een belangrijk onderdeel, ook ik 
wil elke week winnen, maar het één 
(plezier) kan niet zonder het ander 
(winnen). Vice versa heeft winnen al-
tijd invloed op het plezier, dus gaat het 
om de juiste balans.

Terugblik
Ben ik of mag ik tevreden zijn als trai-
ner over afgelopen seizoen? Een vraag 
die ik beter aan de supporters, bestuur 
en buitenwereld kan stellen. Iedereen 
mag zijn mening hebben over het wel 
of niet geslaagd zijn van het afgelo-
pen seizoen. Wanneer ik toch vanuit 
mijn persoonlijk visie antwoord moet 
geven, dan aan de hand van vooraf 
bepaalde doelstellingen. De meest 
concrete doelstelling van het team 
(bepaald door de spelers en staf): het 
doel was om in de top 5 te eindigen 
en vroegtijdig veilig te zijn voor de 
versterkte degradatie. Dit is met een 
7e plek helaas niet gelukt en ondanks 
dat we het gehele seizoen naar boven 
konden kijken (voor nacompetitie naar 
de 2e klasse) is de mogelijke nacom-
petitie voor degradatie nooit ver weg-
geweest. Uiteindelijk staan we, anders 
dan de uitslagen in sommige wedstrij-
den, aan de goede kant van de streep. 
Er had zeker meer ingezeten, maar he-
laas kregen we te vaak de complimen-
ten, maar niet de verdiende punten.

De belangrijkste voetballende overall 
doelstelling van mij als trainer is om 
samen aanvallend en verzorgd voetbal 
te spelen met initiatief en vertrouwen 
in eigen kunnen. Een doelstelling die 
niets te maken heeft met resultaat, 
maar met de manier waarop we re-
sultaat willen behalen. De selectie 
heeft hierin grote stappen gemaakt. 
Er wordt gespeeld met een plan en in 
een ander aanvallender systeem. We 
nemen elke wedstrijd initiatief en spe-
len met lef en vertrouwen in de kwa-
liteiten van het team. Dit alles heeft 
geleid tot aanvallend voetbal en meer 
dan voldoende kansen. Helaas maak-
ten wij er te weinig, maar de basis is 
gelegd, want zonder kansen geen 
doelpunten. Verzorgd voetbal spelen 
betekent dat we zo min mogelijk bal-
len zonder idee willen wegschieten, 
maar zo veel mogelijk de voetballen-
de (lastige) oplossingen kiezen. Dit 
geeft applaus als het lukt maar ver-
groot de kans op een tegendoelpunt 

”Voetbal is voor mij meer dan 
winnen of verliezen.”
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Van Lit Caravans & Aanhangwagens
       Inkoop Verkoop Onderhoud

www.vanlitcaravans.nl
Gameren

0418-564075

als we hierin onnauwkeurig zijn. Dit is 
zichtbaar geweest in veel gespeelde 
wedstrijden en in uitslagen. Door mijn 
“gekleurde bril” denk ik dat het spel 
verzorgd is en leuk om naar te kijken. 
Doelstelling geslaagd? Er is altijd ruim-
te voor verbetering en ontwikkeling. Is 
het afgelopen seizoen geslaagd? Dat 
antwoord laat ik aan jullie als lezers, 
maar ik ben niet ontevreden. Naast 
het voetbal was en is het een doel om 
betrokkenheid van selectiespelers te 
vergroten bij de club en de selecties, 
staf en supporters dichter bij elkaar 
brengen. Er worden lootjes verkocht, 
er worden teamavonden georgani-
seerd, keepers geven keeperstraining 
en alle selectiespelers fluiten wekelijks 
diverse jeugdwedstrijden. Spelers zijn 
zichtbaar in de kantine en rondom het 
voetbalveld en benaderbaar voor ie-
dereen. Ik denk dat menig club jaloers 
zou zijn op de betrokkenheid van deze 
selectie. Hiervoor krijgen ze niet altijd 
de credits, maar ze verdienen deze 
wel, op en naast het veld. Doelstelling 
100% geslaagd.

Toekomst
Het komende seizoen staat alweer 
voor de deur en er is altijd werk aan 
de winkel. Graag ga ik verder op de 
ingeslagen weg (korte termijn) en volg 
de stip op de horizon (lange termijn). 
Als trainer ben je een passant, er wordt 
verwacht dat je invloed hebt en kijkt 
naar de korte termijn, prestaties dus. 
We gaan weer een seizoen in met 
versterkte degradatie en dit maakt de 
competitie met veel degradanten uit de 
2e klasse niet gemakkelijker. Het wordt 
geen eenvoudig seizoen, maar ik ver-
wacht meer voetballende ploegen, 
ploegen met betere velden en minder 
voetbal alleen gebaseerd op strijd. Dit 
ligt ons beter en ik denk dan ook dat 
handhaving een eerlijke doelstelling is. 
De lange termijn is misschien niet aan 
mij als trainer, maar zoals eerder ge-
zegd ben ik een echte GVV’er en ben 
ik oprecht betrokken en geen passant. 
Ik wil als trainer meer achterlaten dan 
een team in een bepaalde klasse. Een 
gedachte of voetbalvisie overdragen 
op de club is een mooi persoonlijk 
doel. Een andere uitdaging voor de 

toekomst is dat er meer jonge talent-
volle spelers klaar komen te staan om 
de selectie in de toekomst te verster-
ken en te verjongen. De eerste stappen 
zijn gezet: het 2e elftal blijft dienen als 
opleidingsteam. Jeugdspelers met ta-
lent zijn en worden vervroegd naar de 
selectie gehaald en er komt jong talent 
van buiten de vereniging. De stap naar 
selectie 1 is niet zo gemakkelijk als het 
lijkt. Niet voor een speler en ook niet 
voor een beginnend trainer. We zijn in 
mijn ogen nog niet klaar voor de ver-
dere toekomst, maar we zijn ons met 
elkaar bewust van de noodzaak en op 
de goede weg als vereniging en speci-
fiek al selectie.

Er is voor een trainer, maar zeker voor 
een vereniging, veel meer dan alleen 
het winnen of verliezen van een eerste 
elftal. Alles draait om het grotere ge-
heel en dat heeft langduriger invloed 
op prestaties. In het nieuwe seizoen 
zal de selectie elke week weer met veel 
plezier en passie het maximale geven 
om het maximale resultaat te behalen.
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Kennismaken met: 
Nick en Stefan van Bruchem 

Maak kennis met de broers Nick 
en Stefan! Voor iedereen inmid-
dels al bekende gezichten op 
Sportpark Maartenshof. Beide 
heren hebben al verschijnende 
wedstrijden gevoetbald in de se-
lectie. Toch hebben ze niet altijd 
het geel zwarte hemd gedragen 
en leren we ze graag beter ken-
nen.

Wanneer zijn jullie gestart met 
voetballen? 
Nick: We zijn samen gestart met 
voetballen toen we 6 jaar oud waren 
in de F’jes, dit was bij v.v. Kerkwijk. 
Het leek ons beide een leuke sport 
en veel van onze vrienden zaten er 
al op of gingen ook voetballen. Een 
makkelijke keus om beide de voet-
balschoenen aan te trekken.

Wat is je mooiste herinnering aan 
voetbal tot nu toe? 
Stefan: Dat moet het toernooi in het 
buitenland zijn geweest! Met v.v. 
Kerkwijk hebben we meegedaan aan 
een toernooi in Zwitserland. Dit is 
een ervaring die me altijd bij zal blij-
ven. 
Nick: Voor mij is dat ook een toer-
nooi, wel een ander toernooi. In mijn 

laatste seizoen bij Kerkwijk hadden 
we aan het eind van het seizoen een 
toernooi in Aalst bij Roda Boys. Deze 
hebben we toen weten te winnen. 
Een supermooie afsluiting van mijn 
tijd bij Kerkwijk!

We horen mooie woorden over 
onze buurverenging in Kerkwijk. 
Waarom hebben jullie toch de 
overstap naar GVV’63 gemaakt?  
Nick: Toen ik nog in de JO19 speelde 
bij Kerkwijk ben ik door vrienden ge-
vraagd om het opvolgende seizoen 
in Gameren te komen voetballen. In 
Gameren zaten ze op dat moment 
krap in spelers en konden ze nieu-
we spelers goed gebruiken. Ditzelf-
de was er bij Kerkwijk aan de hand. 
Als ik bij Kerkwijk was gebleven had 
ik vroeg bij de senioren beland maar 
speelde toen graag nog een periode 
in de JO19. Mijn keuze heb ik toen 
mede daarop gebaseerd. Natuurlijk 
had ik ook genoeg goede verhalen 
gehoord en kende al een aantal men-
sen binnen GVV’63.  
Stefan: Voor mij is GVV’63 de gezel-
ligste club! Ik heb veel met de club en 
de andere leden. In het begin voelde 
ik me snel thuis, er hangt een goede 
familiaire sfeer.

Nick: Ik zou GVV’63 ook omschrijven 
als een gezellige club. Er hangt altijd 
veel sfeer, zowel op als buiten het 
veld. 

Wat houdt jullie nog meer bezig 
naast voetbal?
Stefan: Ik werk, train regelmatig in 
de sportschool en ben veel met mijn 
vrienden op pad. 
Nick: Voor mij geldt eigenlijk hetzelf-
de, al volg ik daarnaast ook nog een 
opleiding. 

Uit alles merk je dat je hier met twee 
hechte broers te maken hebt. Ze zijn 
vaak samen ergens te vinden, vinden 
nagenoeg dezelfde dingen leuk en 
sporten samen. Samen voetballen, 
zat er helaas afgelopen jaar niet in. 
Door blessures was dit gewoonweg 
niet mogelijk. Hier balen zij allebei 
best behoorlijk van. 

Ze zijn vastberaden weer op het veld 
te staan. Binnen de lijnen, het beste 
eruit halen en plezier hebben in het 
voetbal. Buiten de lijnen, plezier ma-
ken in de kantine en dan ook genie-
ten van de gezelligheid. 

Nick van Bruchem Stefan van Bruchem
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Aan de keukentafel bij 

 “De Doesjes”
Bij de familie van Doesburg loopt 
GVV’63 als een geel/zwarte draad 
door hun leven. Dit zijn Vrijwil-
ligers met een hoofdletter V. Re-
den genoeg om bij ze op bezoek 
te gaan voor een dubbelinterview 
tussen vader Ton en zoon Damian.

Ton, vertel eens hoe het allemaal 
begon bij GVV’63.
Ik was 6 jaar oud toen ik lid (redactie: 
1 augustus 1972) werd en begon met 
voetballen. Het was een logische keuze 
om te gaan voetballen, ik woonde na-
melijk slechts 50 meter van het toen-
malige voetbalterrein. Verder heb ik 
tot mijn 15e jaar de jeugd doorlopen. 
Vanaf mijn 15e jaar (1981) kwam ik bij 
de selectie van de senioren waarbij ik 
dacht dat mijn eerste trainer Cees Rike 
was. Op mijn 39e jaar ben ik uit de se-
lectie gegaan. Dus niet zo raar dat ze 
mij op een gegeven moment Opa Does 
noemden.

Ton, welke voetbalkwaliteiten van 
jezelf zie je terugkomen bij je zoon 
Damian? En welke juist niet?
Damian heeft een goed inzicht, goede 
coaching en is kopsterk. Dat waren ook 
wel mijn kwaliteiten. Hij is wel duidelijk 
sneller dan dat ik was, dus dat is wel 

een groot verschil ten opzichte van de 
voetballer die ik was. Ik was daaren-
tegen wat sterker in de kleine ruimte, 
wat ik vooral ontwikkeld heb door het 
voetballen in de zaal. Daar speelde ik 
samen met Arie van Brakel en Rino 
Haasakker in de hoofdklasse. Maar al 
met al denk ik dat Damian een betere 
voetballer is/wordt dan dat ik was.

Damian, in het verleden is je vader 
meermaals trainer van je geweest. 
Hoe kijk je hierop terug? En wat 
heb je hier het meest van geleerd?
Ik vond het altijd wel leuk dat mijn va-
der in mijn jeugdjaren trainer van mij 
was. Ik merkte het natuurlijk wel dat 
op de trainingen en in de wedstrijden, 
ik het meest werd aangesproken. En 
dat is niet altijd even leuk. Maar ik kijk 
er echt met veel plezier op terug. Nu 
trek ik mijn eigen plan, dus ik zou het 
nu ook niet meer fijn vinden als hij nog 
trainer van mij zou zijn. Het meeste wat 
ik van mijn vader geleerd heb, is mijn 
passing en trap, maar hij heeft mij ook 
het tactisch inzicht bijgebracht.

Ton, hoe was dat voor jou? Damian 
was op dat moment natuurlijk niet 
alleen de speler van het team, maar 
ook je zoon. Vond je het lastig om 
hem wel als ‘speler’ te behandelen 
binnen het team?
Nee, ik vond het niet lastig om hem als 
speler te behandelen. Voor mij waren 
ze allemaal gelijk. Maar als ik Damian 
aan het coachen was, dan viel dat voor 
hem meer op dan dat ik een andere 
speler coachte. Dus dat zal in zijn bele-
ving wel zo gevoeld hebben.

Damian, een aantal jaar geleden 
maakte je de overstap naar NIVO 
Sparta. Waarom besloot je toen om 
weg te gaan? En hoe heb je je tijd 
daar beleefd?
De enige reden dat ik toen de overstap 
heb gemaakt, is dat ik daardoor op een 
hoger niveau kon voetballen en trai-
nen. Daar ben ik natuurlijk geen slech-

tere voetballer van geworden. Qua ge-
zelligheid/sfeer had ik de overstap niet 
hoeven maken, want na de wedstrijd 
was ik ook vaak weer te vinden bij mijn 
vrienden in de kantine van GVV’63.

Damian, uiteindelijk kwam je toch 
weer terug naar GVV’63, om samen 
met je vrienden te gaan spelen. In-
middels ben je een vaste kracht in 
de verdediging bij het eerste van 
Gameren. Hoe kijk je terug op je af-
gelopen seizoen bij Gameren?
Ik kijk wel positief terug op mijn eigen 
spel. Dat was beter dan ik had ver-
wacht. Qua teamprestatie begonnen 
we erg goed en zijn we daarna erg 
ongelukkig geweest, waardoor we 
vaak in wedstrijden onverdiend verlo-
ren. En als je dan in een neerwaartse 
spiraal terecht komt dan kom je helaas 
net tekort om nacompetitie te spelen 
voor promotie. Voor volgend seizoen 
verwacht ik dat we beter voor de dag 
zullen komen. We zijn nu op elkaar 
ingespeeld en we weten beter wat de 
trainer van ons verwacht.
Ton, jij vond het denk ik niet ver-
velend dat Damian terugkeerde 
bij GVV’63? Hoe trots ben je op je 
zoon, dat hij het zo goed doet bij 
het eerste? 
Dat vond ik niet vervelend nee. Sterker 
nog, daar was ik natuurlijk blij mee. 
Ik ben super trots op hem hoe hij een 
plek in het elftal heeft verdiend en dat 
hij zo’n belangrijke speler is voor ons 
eerste elftal.

Ton, wat mij altijd verbaasde, is dat 
jij het team waar Damian voor zijn 
overstap naar NIVO Sparta in speel-
de altijd bent blijven trainen, waar-
om deed je dat?
Vanaf mijn 17e jaar heb ik al teams ge-
traind in de jeugd. Dat is/was ook mijn 
passie. Het was natuurlijk ook mijn 
team en ik ben niet de “verplichting” 
aangegaan met alleen mijn zoon, dus 
dat was de reden dat ik dat team ben 
blijven trainen. Zo ook vorig seizoen 
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waar ik het 3e elftal heb getraind waar 
ook nog veel van die jongens die ik in 
de jeugd heb getraind in spelen.

Damian, wat zijn nog dingen waar 
je beter in wilt worden als voetbal-
ler?
Mijn coaching en overzicht moeten 
nog beter worden. En omgaan met 
teleurstellingen en kritiek. Daar moet 
ik nog beter mee omgaan, maar dat 
zal wellicht met mijn leeftijd te maken 
hebben.

Ton, als afsluiting. Nu hebben we 
het vooral over het voetballen-
de gedeelte gehad, maar ik vroeg 
mijzelf af: wat heb jij eigenlijk alle-
maal gedaan bij onze vereniging?
Eigenlijk heb ik samen met mijn vrouw 
Ans alles wel gedaan binnen de vereni-
ging. Van (jeugd)trainer tot bestuurslid 
tot het samen met andere personen 
bouwen van de nieuwe kleedkamers. 
Kortom: alle functies binnen de ver-
eniging heb ik wel gehad, behalve de 
functie van voorzitter. Ik kan wel goed 
lullen, maar je moet mij niet voor een 
microfoon zetten. Damian van Doesburg
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“Gezelligheid staat voorop, 
maar als we op het veld staan, 

willen we toch winnen!”
Sinds een aantal jaar wordt van-
uit de KNVB een vrijdagavond-
competitie georganiseerd waarbij 
je 7 tegen 7 voetbalt op een half 
veld. Dennis en Miriam van Selm 
zijn allebei actief bij de vrijdag-
avondteams van GVV’63: Miriam 
bij Dames 30+ en Dennis bij He-
ren 35+. Daarnaast zien we ze ook 
regelmatig in andere rollen bij de 
club: als trainer van de MO15, als 
supporterende ouder langs de 
lijn, als snoeiharde verdedig(st)
er op zaterdag of als actieve deel-
nemer tijdens de derde helft in de 
kantine. 

Hoe zijn jullie bij GVV’63 terecht-
gekomen?
Dennis: “Via school: er gingen een 
paar vriendjes voetballen en ze vroe-
gen of ik ook op voetbal kwam. Zo 
rolde ik erin. Ik heb de hele jeugd 
doorlopen. Daarna stroomde ik door 
naar de selectie. Ik heb jarenlang in 
het eerste en tweede elftal gespeeld. 
Daarna ben ik lager gaan voetballen 
met mijn vrienden in het vierde.”
Miriam: “Ik ben begonnen bij VV 
Kerkwijk, maar daar stopte ik omdat 

ik bij de jongens moest gaan voetbal-
len. Door de feestweek leerde ik Ca-
roline Blom kennen en zij haalde mij 
bij de club. Mark Koster en Henk ‘t 
Konijn zijn toen nog met mijn ouders 
komen praten of ik bij Gameren bij de 
meiden mocht komen voetballen. Ze 
brachten me dan na de training thuis 
en pikten mij op zaterdagochtend op 
om te gaan voetballen. Daarna ben ik 
doorgestroomd naar de Dames.” 

Hoe kijken jullie naar elkaar als 
speler? Wat vinden jullie sterke 
punten van elkaar en waar ligt 
nog ruimte voor verbetering?
Dennis: “Miriam is een echte man-
dekker, een goede verdediger, vooral 
op rechts én nog hartstikke snel.”
Miriam: “Dennis is een harde werker, 
hij blijft er altijd voor gaan. Verde-
digend is hij ook goed en fel op de 
man. Dennis is daarbij ook wel wat 
subtieler dan ik in zijn verdedigende 
acties.
Dennis: “De zwakke punten van Mi-
riam vind ik moeilijk te benoemen 
hoor, ik wil geen ruzie.”
Miriam: “Nou, ik heb net de voorzet 
al gegeven, maar je kopt ‘m niet in!”

Dennis: “Mag ik het ook over mezelf 
zeggen? Dan weet ik wel wat: vroe-
ger vond ik het moeilijk om rustig 
te blijven, het overzicht te bewaren, 
toen was ik te gehaast. Dat gaat nu 
steeds beter door mijn ervaring.”
Miriam: “Ik ben gewoon af en toe te 
lomp en te laat. Al valt dat bij de 30+ 
wel mee.”

Miriam, jij voetbalt al een aantal 
seizoenen op vrijdagavond. Den-
nis, jij gaat daar dit seizoen mee 
starten. Vanwaar jullie keuze voor 
de vrijdagavondcompetitie?
Miriam: “Dit is met de kinderen echt 
praktischer. Ik wilde lekker bezig blij-
ven, maar de kinderen voetballen 
alle drie op zaterdag. Dan is er bijna 
geen ruimte voor mezelf. Op de vrij-
dagavond heb ik alle tijd en ruimte. 
Ook ligt de lat wat lager: je hoeft niet 
altijd te trainen. Daarnaast is de ge-
zelligheid voor mij wel echt een groot 
pluspunt. Het is het oude team, waar 
je altijd op zaterdag mee hebt ge-
voetbald. Maar het gaat ook wel om 
het winnen.”
Dennis: “Ik train de MO15 en dan 
moet je op zaterdag natuurlijk ook 
mee met de wedstrijd. Ik merkte dat 
ik het dan niet meer redde om zelf 
ook nog op de zaterdag een wed-
strijd te spelen. Het was elke keer 
weer racen om op tijd bij mijn eigen 
wedstrijd te zijn. Dit kostte gewoon 
te veel energie. Het verplichte aspect 
werd me ook een beetje te veel. Toen 
kwam in de kantine de vrijdagavond 
ter sprake en dat leek me echt de 
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perfecte oplossing om zelf nog wel te 
kunnen voetballen.”

En wat is dan jullie doelstelling?
Dennis: “We gaan voornamelijk mee-
doen voor de gezelligheid. Lekker 
een potje voetballen, maar als we op 
het veld staan, willen we wel altijd 
winnen.”

De dames van 30+ doen elke 
competitie mee om het kampi-
oenschap en zijn de afgelopen 
drie seizoenen ook daadwerkelijk 
kampioen geworden. Wat is jullie 
leukste voetbalervaring van de 
vrijdagavondcompetitie?
Miriam: “Alle kampioenschappen 
waren leuk, maar het een na laatste 
kampioenschap was echt hilarisch. 
Het was bij MVV’58 en het was ijs-
koud die avond. We liepen er echt als 
een stel gekken bij met mutsen en 
sjaals. Om onszelf warm te houden, 
dronken we Schrobbelèr. Gelukkig 
was het na één wedstrijd al duidelijk 
dat we kampioen waren.”

Na zoveel kampioenschappen be-
haald te hebben, wat zijn dan nog 
de ambities?
Miriam: “Nou, het vierde, vijfde, zes-

de kampioenschap… We kunnen 
nog wel even door! Het zou wel leu-
ker zijn als we iets meer tegenstand 
zouden hebben.”

Wie vind je de leukste tegenstan-
der van de vrijdagavondcompeti-
tie?
Miriam: “Heerewaarden: dat was een 
gezellig team en ook het feestje daar-
na was leuk in hun sfeervolle kanti-
ne. Haaften is ook altijd een gezellig 

team en blijft ook altijd hangen bij 
onze feestjes.”

Hoe voelen de spieren ‘the day af-
ter’ aan?
Miriam: “De spieren voelen altijd wel 
goed, maar hoe ik me voor de rest 
voel, hangt eerder af van hoe het 
feestje was. Soms heb ik wel last, 
maar ik sta wel om 07.30 uur weer 
paraat op het voetbalveld met mijn 
kinderen!”
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Rowan Verheij (20)
Keeper

Muzzamil Ahmadzai (28)
Verdediger

Laurens van Brakel (22)
Keeper

Stefan Blom (32)
Verdediger

Vincent van der Flier (24)
Verdediger

Damian van Doesburg (20)
Verdediger

Hidde Boersma (24)
Verdediger

Charaf Kaaouass (22)
Verdediger

Ronald van Wijk (29)
Middenvelder

Abdelkader Hakem (18)
Middenvelder

Joost van Heel (20)
Middenvelder
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Bjorn van Bruchem (32)
Middenvelder

Tim de Laat (31)
Middenvelder

Richan Kreling (35)
Aanvaller

Jeffrey van der Meijden (37)
Middenvelder

Daniel Bouma (23)
Middenvelder

Nick van Bruchem (21)
Middenvelder

Julian Ringelberg (20)
Middenvelder

Stefan van Bruchem (21)
Aanvaller

Yaasir Weheliye (22)
Middelvelder

Nigel Smit (19)
Middenvelder

Mathijs Libbers (28)
Aanvaller

Patrick Kooijman (31)
Middenvelder
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WWW.FYSIOCENTRUMLARS.NL

 
De gespecialiseerde Triggerpoint Fysiotherapeut in de 

Bommelerwaard! 

Wij kijken verder dan de pijnplek zelf, aangezien de oorzaak van de 
pijn mogelijk ergens anders zijn oorsprong heeft. Er zijn veel 
klachten waarbij wij u kunnen helpen zoals: 
- Rug-, nek-, hoofdpijn 
- Schouderklachten 
- Heup- en knieklachten 
- Hernia en zenuwklachten 
- Revalidatie 

Fysio Centrum Lars heeft een prachtige locatie met een grote 
sportzaal van 120M2. 
Wij bieden: 
- Dry Needling 
- Triggerpointtherapie & fysiotherapie 
- Small group Fitness 
- Personal Training 
- Circuittraining 
- Bootcamp outdoor 
- Massage en sporttherapie (door Massage Sportivo) 

Volg ons op social media om op de hoogte te blijven van ons aanbod 
en nieuws op het gebied van sport/fysio.  

www.fysiocentrumlars.nl

 

 
De gespecialiseerde Triggerpoint Fysiotherapeut in de 

Bommelerwaard! 

Wij kijken verder dan de pijnplek zelf, aangezien de oorzaak van de 
pijn mogelijk ergens anders zijn oorsprong heeft. Er zijn veel 
klachten waarbij wij u kunnen helpen zoals: 
- Rug-, nek-, hoofdpijn 
- Schouderklachten 
- Heup- en knieklachten 
- Hernia en zenuwklachten 
- Revalidatie 

Fysio Centrum Lars heeft een prachtige locatie met een grote 
sportzaal van 120M2. 
Wij bieden: 
- Dry Needling 
- Triggerpointtherapie & fysiotherapie 
- Small group Fitness 
- Personal Training 
- Circuittraining 
- Bootcamp outdoor 
- Massage en sporttherapie (door Massage Sportivo) 

Volg ons op social media om op de hoogte te blijven van ons aanbod 
en nieuws op het gebied van sport/fysio.  

www.fysiocentrumlars.nl

De gespecialiseerde Triggerpoint 
Fysiotherapeut Bommelerwaard!
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Eric-Jan Manders
Keeperstrainer

Gerard Bambacht
Fysio / Verzorger

Dennie Den Tek
Assistent Scheidsrechter

Henk Blom
Teammaneger

Arnold Kooijman
Assistent trainer 

Hariz Poric (26)
Aanvaller

Hamid Rahou (22)
Aanvaller

Pascal Rijkers
Hoofdtrainer 

Kaj Vierbergen
Assistent trainer

BINNEN GVV´63 ZIJN WE MAAR WAT 

TROTS OP ONZE TROUWE SPONSOREN.

BEDANKT VOOR ALLE HULP! 

SPONSOREN BEDANKT!
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Interview met een jeugdspeler
Manon van Willegen

Naam: Manon van Willegen

Leeftijd: 13 jaar

Woonplaats: Gameren

School: Cambium College Buys Ballot

In welk team speel je: MO-15

Positie: Mid-mid

Leukste aan voetbal is: 
Ik kan doen wat ik erg leuk vind en waar ik goed in ben en 
dan ook nog met mijn vriendinnen.

Wat is de mooiste actie die je hebt gemaakt: 
Er was een ingooi voor ons, ik dribbelde langs 5 tegenstan-
ders en toen scoorde ik! Joehoe!

Favoriete club in Nederland: 
Feyenoord

Favoriete club wereldwijd: 
PSG

Favoriete speler/speelster: 
Marco Verratti
Favoriete speler/speelster van GVV’63: 
(tante) Judith van Driel

Favoriete vakantieland: 
Italië 

Ik eet graag: 
Pizza

Waar heb je een hekel aan: 
Blessures

Favoriete vak op school:
Gym

Dit wil ik later worden:
Profvoetballer

Favoriete programma, serie of film:
Expeditie Robinson

Mijn grootste wens: 
Met de leeuwinnen het WK winnen!

Manon van Willegen
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Interview met een jeugdspeler
Koen van Gog

Naam: Koen van Gog

Leeftijd: 15 jaar

Woonplaats: Gameren

School: Ida Gerhardt College in Geldermalsen

In welk team speel je: Jo-17

Positie: Voorstopper / Laatste man 

Leukste aan voetbal is: 
Iedere keer weer de uitdaging om zo goed mogelijk te 
spelen en fysiek en mentaal te blijven groeien.
 
Wat is het mooiste voetbalmoment dat je hebt mee-
gemaakt: 
Afgelopen seizoen in een spannende wedstrijd de bal net 
van de lijn kunnen halen, zodat we geen doelpunt tegen 
kregen. Ik vond dit een mooie actie, omdat we het als team 
samen moeten doen.
 
Favoriete club in Nederland: 
PSV Eindhoven
 
Favoriete club wereldwijd: 
FC Barcelona

Favoriete speler/speelster: 
Xavi Simons

Favoriete speler/speelster van GVV’63: 
Daniel Bouma
 
Favoriete vakantieland: 
Griekenland denk ik, maar ik ben het vaakst in Italië geweest 
 
Ik eet graag: 
Spinazie met aardappels, kipworst en gekookt ei
 
Waar heb je een hekel aan: 
In het algemeen: als mensen lelijk over je doen, terwijl ze je 
niet eens kennen. Op het gebied van voetbal: slechte passes.

Favoriete vak op school:
Geschiedenis

Dit wil ik later worden:
Mijn droom is profvoetballer, maar helikopterpiloot is ook 
goed!

Favoriete programma, serie of film:
Kamp van Koningsbrugge
 
Mijn grootste wens: 
om op hoger niveau te mogen voetballen (om zo nog beter 
te leren voetballen).

Koen van Gog
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LINEAGELOGISTICS.COM

Ongeacht de stap, ongeacht de uitdaging, u kunt bouwen op Lineage 
om uw producten veilig, efficiënt en op tijd te transporteren

Reimagining
the world’s food
supply chain

Middelkampseweg 1
Gameren, 5311PC

Phone: +31 85 0402801
LINEAGELOGISTICS.COM

LINEAGELOGISTICS.COM

Bakker van Keulen  
en GVV’63

Wij van Bakker van Keulen doen graag iets terug voor onze samenleving. 
Daarom sponsoren we ook regelmatig sportieve projecten en leveren we een 
maatschappelijke bijdrage aan de samenleving van Gameren en de 
omliggende dorpen. Daar ligt namelijk ons hart. 

Wij sponsoren altijd in goederen. Zo maken wij het mede mogelijk 
dat u in de kantine van GVV’63 kunt genieten van onze heerlijke 
met Goud Bekroonde worstenbroodjes.  
 
Alles over Bakker van Keulen, onze producten en de BVKclubacties  
vindt u op onze website. U kunt via onze webshop ook eenvoudig  
en veilig online bestellen!

Samen voor meer resultaat!

bakkerijvankeulen.nl
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2022-2023

GVV’63 KAMPIOEN
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In 2023 vierden we natuur-
lijk het 60-jarig bestaan van 
onze club. Sinds de oprichting 
in 1963 is de familie Jonkers 
rijkelijk vertegenwoordigd 
binnen onze vereniging. De 
bloedverwanten Jonkers zijn 
dan ook de eerste familie 
waarvan er vier generaties 
hebben gevoetbald of voet-
ballen bij GVV’63.

De wortels van GVV’63
Het voetballen in het geel-zwart be-
gon bij de vader des huizes: Wim 
Jonkers was er vanaf dag één en is 
lid sinds de oprichting van GVV’63. 
Hij woonde de eerste vergaderingen 

bij. Uiteraard spraken we Wim hier-
over: “Ik ben begonnen als keeper. 
Ik keepte in de allereerste wedstrijd 
van GVV’63. Deze werd destijds ge-
speeld tegen Brakel 3. Eerder heb ik 
bij WNC als rechtsbuiten gevoetbald. 
Dit is wat ik het liefste deed, als het 
de posities betreft.” In totaal heeft 
Wim ongeveer tien jaar in Gameren 
gevoetbald. Door toedoen van bles-
sures is hij noodgedwongen overge-
gaan op schaatsen, wielrennen en 
volleyballen. “Dit eindigde toen ik 
mijn scheenbeen scheurde tijdens 
het volleyballen.” Daarnaast vervul-
de Wim gedurende 8,5 jaar verschil-
lende rollen binnen het bestuur van 
onze geel-zwarten.

Gamersche glorie
Ook Peter Jonkers pronkte jarenlang 
in het geel-zwart. Wims zoon voet-
balde voor het eerst in 1970. Peter 
heeft dan ook nog op het voetbal-
veld bij de voormalige steenfabriek 
gespeeld. “Op een gegeven moment 
zijn we bij het huidige Gambora gaan 
voetballen. Dat was een hele voor-
uitgang”, aldus Peter. “Ik heb door-
gaans voorin gespeeld. Ik was gru-
welijk snel. Vandaar dat ik dan ook 
zowel als spits als rechtsbuiten uit de 
voeten kon.” In het begin speelden 
de eerste elftallen waar Peter deel 
van uit maakte met maar liefst vijf 
aanvallers! Namelijk een spits, een 
rechtsbuiten, een rechtsbinnen, een 

Vier generaties Jonkers

in het geel-zwart

v.l.n.r. Peter Jonkers, Mark Jonkers, Wim Jonkers en op de voorgrond Rose Jonkers. 
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linksbuiten en een linksbinnen. Hij 
speelde dan ook al op zijn vijftiende 
in het eerste van Gameren. Peter is 
met de jaren mee steeds een linie te-
ruggeschoven. “Zo heb ik zelfs nog 
een tijdje laatste man gestaan.” 

“We zijn wel eens gedegradeerd, 
maar toch zeker ook een paar keer 
kampioen geworden  met het 1e elf-
tal, zoals bij Maasdam uit. Dat was 
een legendarische wedstrijd! Later 
met de kampioenswedstrijd tegen 
WNC stonden we met 0-2 achter 
en kwamen we uiteindelijk terug 
tot 3-2 om zodoende het kampioen-
schap binnen te halen. Ik scoorde 
nog een penalty.” Daarnaast waren 
Peter en de zijnen ook verantwoor-
delijk voor de enorme bokaal die in 
de bestuurskamer terug te vinden is. 
“Deze kregen we voor De Gecom-
bineerde Cup: de meeste goals van 
een team in een seizoen van de hele 
regio.”

GVV’63-DNA
Ook Peters zoon is actief lid van 
onze club. Je zou kunnen zeggen 
dat het GVV’63-DNA erin gebrand is 

bij de familie Jonkers. Mark begon 
op zijn zesde met voetballen in Ga-
meren en is inmiddels al 26 jaar lid. 
Mark: “Ik ben begonnen in de F-jes, 
waar mijn vader Peter toen de trai-
ner was.” Sindsdien kon Mark zo’n 
beetje in elk jeugdteam als centrale 
verdediger uitstekend uit de voeten. 
Zodoende heeft Mark de ladder rich-
ting de selectie beklommen, waar hij 
uiteindelijk een flinke periode heeft 
gespeeld. Afgelopen seizoen was 
het eerste seizoen buiten de selectie 
voor Mark, in het vierde. Ons vierde 
elftal is helaas net geen kampioen 
geworden, maar tweede. “Achilles 
Veen 3 was net een paar maatjes te 
groot”.

We vroegen Mark naar zijn hoog-
tepunt in zijn loopbaan bij GVV’63: 
“Mijn hoogtepunt van spelen voor 
Gameren was ongetwijfeld onze 
promotie met het tweede elftal naar 
de tweede klasse na nacompetitie.” 
Deze beslissing viel op 30 mei 2014 
thuis op Sportpark Maartenshof te-
gen Bavel. “Dat was echt waanzin-
nig!”

Legendarische (eigen) goal
Toen er gevraagd werd naar Marks 
absolute dieptepunt bij GVV’63, 
hoefde hij niet lang na te denken: 
“Ik heb een oorkonde gekregen 
voor de meest legendarische eigen 
goal die gevallen is op de Gamerse 
velden. Ik wilde de bal terugspelen 
op onze doelman toen ik op de zijlijn 
stond, alleen schoot ik hem vervol-
gens vanaf 35 meter echt stijf in de 
kruising.”

De toekomst
Dan heeft Mark nog een dochter-
tje die sinds een paar weken ook 
aan het voetballen is geslagen. De 
zesjarige Rose is actief in de JO7-2. 
Rose is de vierde achtereenvolgende 
generatie uit de familie Jonkers die 
actief bij GVV’63 voetbalt of gevoet-
bald heeft. Een noemenswaardig 
detail is dat ze speelt op de oude 
voetbalschoenen van Mark die hij 
van opa Wim heeft gehad. Rose is 
een echte doorzetter. Vanaf het be-
gin is haar karakter duidelijk kenbaar 
in haar spel. Rose heeft heel veel zin 
om de komende tijd veel plezier en 
doelpunten te maken bij GVV’63.
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Nieuwe spelers   stellen zich voor...

Naam: Hariz Poric 
Leeftijd: 26 jaar
Woonplaats: Zaltbommel 
School / werk: Dakdekker 
Positie: Linksbuiten of spits
Vorige clubs: Kerkwijk en Nivo Sparta, enkele clubs op niveau in Bosnië 
en Oostenrijk

Waarom heb je voor GVV’63 gekozen: “Wilde weer serieus gaan 
spelen en heb goede verhalen gehoord dat dit zou kunnen bij Gameren. 
Betere spelers om mij heen en ben toe aan een nieuwe uitdaging.“

Wat is het mooiste voetbalmoment dat je hebt meegemaakt: 
“Spelen voor 7.500 man publiek in een promotiewedstrijd in Bosnië (2e 
Liga) en nacompetitie met Nivo Sparta.“

Favoriete tegenstander: “Ik vind elke wedstrijd op zich leuk. Voetballen 
is mijn favoriete hobby tegen wie dan ook. Elke wedstrijd is weer een kans 
om als team het beste te zijn.“

Favoriete profclub in Nederland: “Van jongs af aan al voor PSV.”

Naam: Abdelkader Hakem
Leeftijd: 18
Woonplaats: Zaltbommel
School / werk: Maatschappelijk Zorg niveau 4/ Klantenservice en af en 
toe koerieren.
Positie: Middenvelder of linksbuiten. Het liefst sta ik op 10.
Vorige clubs: Nivo Sparta

Waarom heb je voor GVV’63 gekozen: “Ik kende al wat spelers die 
bij GVV’63 spelen. Die waren er heel positief over en wilde mij er ook bij 
hebben. Ik heb paar keer meegetraind en ik vond het een leuke/serieuze 
groep. ”

Wat is het mooiste voetbalmoment dat je hebt meegemaakt: 
“In de jeugd oefenwedstrijden spelen tegen clubs op hoog niveau.”

Favoriete tegenstander: ”Zelf heb ik niet echt een favoriete tegenstan-
der. Ik vind het leuk als het een spannende wedstrijd is met veel publiek.”

Favoriete profclub in Nederland: “PSV.”

Hariz
Poric

Abdelkader 
Hakem
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Nieuwe spelers   stellen zich voor...

Naam: Hamid Rahou
Leeftijd: 22 jaar
Woonplaats: Zaltbommel
School / werk: Opleiding technisch leidinggevende
Positie: ”Ik kan overal voetballen maar mijn voorkeur is op 8, 10 of 
spits”
Vorige clubs: Nivo Sparta 

Waarom heb je voor GVV’63 gekozen: “Ik koos voor GVV’63 vanwe-
ge hun enthousiasme voor voetbal en focus op persoonlijke groei. Met 
ervaren begeleiding, voel ik me nu al thuis terwijl ik mijn vaardigheden 
verbeter en aanscherp. Ik ben trots deel uit te maken van deze club! ”

Wat is het mooiste voetbalmoment dat je hebt meegemaakt: 
“Het mooiste voetbalmoment dat ik had meegemaakt was het winnen 
van het kampioensschap.”

Favoriete tegenstander: “Ik heb geen favoriete tegenstander maar het 
is altijd leuk om de vol beladen derby’s te voetballen.” 

Favoriete profclub in Nederland: “PSV.”

Naam: Nigel Smit 
Leeftijd: 19
Woonplaats: Gameren
School / werk: Industrial Design
Positie: Verdedigende middenvelder 
Vorige clubs: GVV’63 en Nivo Sparta

Waarom heb je voor GVV’63 gekozen: “Op mijn 14e ben ik wegge-
gaan bij GVV63 omdat ik destijds in de JO17 moest gaan spelen. Bij Nivo 
kreeg ik de kans om mijn eigen verder te ontwikkelen in de selectieteams. 
Dit heb ik gedaan tot en met de JO19-1, en nu wil ik mijn opgedane 
ervaringen verder door ontwikkelen bij GVV’63. GVV’63 is altijd mijn 
club geweest en wil nu me eigen laten zien en stappen maken om zoveel 
mogelijk speelminuten te maken in het 1e elftal.”

Wat is het mooiste voetbalmoment dat je hebt meegemaakt: 
“Het aantal kampioenschappen en bekerwinnaar met de JO15-1 van 
GVV’63, en daarnaast het voetballen op divisie niveau.”

Favoriete tegenstander: “Ik heb niet een specifieke favoriete te-
genstander maar het spelen van derby’s zijn mooie wedstrijden om te 
voetballen.”

Favoriete profclub in Nederland: “Ajax.”

Hamid 
Rahou

Nigel
Smit

info@wimvanwijk.nl  | Ridderstraat 3A  5311CK  Gameren |  0418 56 21 64 | wimvanwijk.nl
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Kees, wat fijn dat je een paar vra-
gen wil beantwoorden. Allereerst, 
hoe lang ben jij al lid van GVV’63?
Pfoe, dat is meteen een moeilijke vraag. 
Ik ben lid geworden bij de F’jes. Maar 
ik ben ook een tijdje gestopt geweest, 
maar later weer lid geworden.

In welke seniorenelftallen heb je al-
tijd gespeeld en op welke positie?
Ik heb alle seniorenelftallen gehad, van 
het eerste tot en met het zesde en op 
alle posities gestaan. Zowel in de voor- 
als in de achterhoede.

En waar stond je dan het liefst?
Ik heb in de jeugd altijd in de spits ge-
speeld en dat vond ik altijd het leukste. 
Dat vind ik nog steeds de mooiste plek.

We hebben in het verleden ook ge-
zien dat jij in het doel stond. Hoe 
kwam dat?
Onze keeper Wilco was met vakantie en 
de overige keepers waren geblesseerd 
of niet beschikbaar. Jeroen van Hemert 
speelde toen in de A-jeugd, maar wilde 
niet komen trainen. Ik kon ook wel aar-
dig keepen en vanuit de spelersgroep is 
toen besloten dat ik in het doel kon. Ik 

heb twee of drie keeperstrainingen ge-
kregen en toen ben ik in het doel gaan 
staan. Zo is dat gegaan.

Wat vond je daarvan?
Nou, het is nogal passief, helemaal als 
je graag in de spits voetbalt. Plus, ik 
stond al in het elftal. Kijk, als jij in het 
vierde keept en alle keepers zijn derma-
te afwezig dat er in het eerste niks be-
schikbaar is, dan kan je op die manier 
nog in het eerste elftal terecht komen. 
Maar na een paar wedstrijden hebben 
we toch maar Jeroen van Hemert op-
gesteld en kon ik weer in het elftal. Dat 
was het beste voor iedereen. 
Je bent al een tijdje gestopt, weet 
je nog wanneer je gestopt bent?
Na Corona. Ik ben daarna nooit meer 
begonnen. Als je een jaar niks gedaan 
hebt en je probeert zo’n lichaam na een 
jaar niks doen weer op gang te bren-
gen… Ik moest toch een keer stoppen, 
mijn beide knieën zijn aan de soep, dus 
ik zeg dan maar met Corona stoppen. 
Het kriebelt soms wel hoor. Nu begin-
nen ze weer met 35+ en dan begin ik 
toch te twijfelen. Alleen mijn lichaam is 
niet meer zoals dat het was.

Jij bent ook op andere manieren 
nog actief voor de club toch?
Ja klopt. Ik zit nu weer in de spon-
sorcommissie. Ook heb ik in de kas-
commissie gezeten de laatste jaren, 
daarnaast zit ik nog een beetje in de 
energiecommissie. Ze vragen me nog 
wel eens om raad en daad. De spon-
sorcommissie hebben we net weer 
wat uitgebreid, want je hebt daarin 
meerdere mensen nodig. Ik heb al heel 
veel functies gehad bij GVV’63. Ik ben 
begonnen met een spelersraad. Dan 
word je betrokken bij onder andere een 
nieuwe trainer of het ontslag van een 
trainer, dat soort dingen.

Heb je dat wel eens meegemaakt, 
dat er een trainer werd ontslagen 
toen je in de spelersraad zat?
Ja wel bijna. Het eerste jaar onder Mart 
van Lokven was in het begin geen suc-
ces, het bestuur wilde toen van Mart 
af. Wij hebben toen als spelersraad ge-
zegd tegen het bestuur dat wij de trai-
ner graag wilden houden, we zijn daar 
toen voor gaan liggen. Alleen wilde 
Mart toen niet meer door, omdat het 
bestuur hem in eerste instantie aan de 
kant had gezet. Ik heb Mart toen een 
grote bos rozen gegeven en gevraagd 
namens de spelersgroep of hij niet als-
jeblieft door wilde gaan en toen heb-
ben we hem toch kunnen overhalen.
En dat was niet zonder succes.
Dat was niet zonder succes. De trainer 
was goed. Wij stonden toen bijna on-
deraan in die klasse en aan het einde 
van het seizoen stonden we net op 
promotie. Het jaar erop werden we 
kampioen in de derde klasse en pro-
moveerden we nog een keer.

Een spelersraad was wel redelijk 
uniek in die tijd.
Ik was heel jong en stond in het twee-
de elftal, omdat ik zaterdags tot twaalf 
uur moest werken. Dus ik speelde al 

Aan de telefoon met oud-speler, vrijwilliger, 
sponsor en supporter van GVV’63: 

Kees van Wijk
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een paar jaartjes bij de selectie en ze 
zochten iemand die toch zijn mening 
wel durfde te geven. Ik was ook een 
speler die wel eens met het eerste 
meespeelde of met het tweede en het 
eerste op één dag. Ik heb vaak genoeg 
de eerste helft bij het tweede gespeeld 
en daarna bij het eerste nog om in te 
vallen.

Dat is niet meer van deze tijd. De 
jeugd speelt zelden twee wedstrij-
den meer op een dag.
Dat is ook best jammer, want op die 
manier voel je je als jeugdspeler veel 
meer verbonden met de senioren. 
Heel veel mensen stoppen er nu mee, 
omdat ze de senioren niet kennen. Ik 
kende alles en iedereen. En dat komt 
dus omdat de jeugd op zaterdag niet 
aansluit bij de senioren, met wat voor 
reden dan ook. 

Als speler, wat is jouw absolute 
hoogtepunt geweest?
Kampioen worden met het eerste in 
‘96/’97 en daarna ook twee jaar twee-
de klasse voetballen. Helaas ook weer 
gedegradeerd daarna, maar goed, dat 
is dan jammer. Maar aan het einde van 

dat seizoen was ik geblesseerd, dus de 
echte degradatie heb ik zelf niet ge-
had, haha.

Je bent al een tijdje lid, er zijn in die 
jaren behoorlijk wat veranderingen 
geweest waar je zelf ook een be-
hoorlijke vinger bij in de pap hebt 
gehad, welke verandering staat jou 
het meeste bij?
Het mooiste dat wij met de sponsor-
commissie hebben geregeld is het 
sponsorcollectief, waarbij bedrijven 
jaarlijks een bedrag sponsoren en dat 
we met Villa Pardoes als sponsornaam 
op het shirt spelen. Op deze manier 
blijft er meer geld over voor de club, 
ook als een sponsor plotseling wegvalt. 
Dan is niet gelijk nieuwe kleding nodig. 
Er gaat vanuit de sponsorcommissie 
veel geld de club in en daar gebeuren 
nu veel goede dingen van.

Hoe zie jij de toekomst voor onze 
club?
Enigszins positief, al ben ik wel bang 
dat we dit seizoen met het eerste een 
moeilijk seizoen tegemoet gaan. Finan-
cieel staat het allemaal als een huis, 
daar maak ik mezelf totaal geen zor-

gen over.

Als jij aan GVV’63 denkt, wat is dan 
het eerste wat in jou opkomt?
Gezellige kantine.

Dan heb ik daar meteen een ver-
volgvraag op: Heineken of Hertog 
Jan?
(Lachend) Ik ben met Heineken groot-
gebracht en die maakte er een potje 
van met slechte flessen bier (hoekfles-
sen) en toen zijn we uit dwarsigheid 
maar naar Hertog Jan gegaan, maar 
het liefst Heineken.

Laatste vraag, ik kan me herinne-
ren dat jij altijd met van die knie-
banden liep. Hoe is dat gekomen?
Met de politie gevochten. Ik werd ook 
een keer opgepakt en toen wilde ik 
niet bepaald meewerken. Ze waren 
met vier man bezig, maar ze kregen 
m’n arm niet op mijn rug. Toen heeft 
er één aan mijn been gehangen en 
mijn knie verdraaid, dus vandaar dat ik 
banden om mijn knieën had. Ik wilde 
me niet laten arresteren, daar ben ik te 
eigenwijs voor.
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“GVV’63 is een plek waar ik me 
heel fijn voel, het voelt als mijn 

tweede thuis.” 
Kind van de club Mitch Brienen 
verruilde onlangs zijn trainingspak 
voor het trainersvak en is nu trai-
ner van de JO7. Een gesprek over 
zijn voetbalcarrière en zijn aanpak 
om van de jongste pupillen een 
ijzersterk team te smeden. 

Hoe is je voetbalcarrière verlopen? 
“Op zevenjarige leeftijd begon ik met 
voetballen. Hier begon ik bij de F-jes, 
zo heette dat toen. Sindsdien ben ik 
voetbal en GVV’63 trouw gebleven. Ik 
kan me dan ook niet herinneren dat ik 
ooit een andere sport dan voetbal heb 
gedaan. Inmiddels ben ik 33 jaar lid. 
Oei, ik word oud!

Daarnaast heb ik alle selectie-elftallen 
doorlopen en zo’n 10 jaar in het eerste 
elftal gespeeld. Ik kwam bij de selectie 
terecht toen Aldert Vink trainer was. 
Hij zag het wel in mij zitten en heeft me 
echt vertrouwen gegeven en laten de-
buteren in het eerste. Jammer genoeg 
moest ik te vroeg stoppen met voet-
ballen bij de selectie, vanwege blessu-
res. Ik heb er toen voor gekozen om 
in een lager elftal te gaan spelen met 
mijn vrienden. Helaas raakte ik ernstig 
geblesseerd: ik scheurde echt alles af in 
mijn knie. Toen was het wel echt ein-
de verhaal. Nu maak ik deel uit van het 
35+-team dat op vrijdagavond in actie 
komt. Hierbij ben ik vooral actief in de 
derde helft.”

Wat waren de hoogtepunten van je 
voetbalcarrière? 
“Ik heb prachtige momenten beleefd. 
Ik kijk bijvoorbeeld met een brede lach 
op mijn gezicht terug op de wedstrij-
den die we speelden tijdens de nacom-
petitie. Het kampioenschap met het 
vierde is ook een absoluut hoogtepunt, 
vooral omdat ik dat met mijn vrienden 
beleefde. Dit hebben we uitbundig ge-
vierd!”

Hoe ben je het trainersvak inge-
rold?
“Ik moest vanwege mijn blessures he-
laas stoppen, maar ik wilde wel heel 
graag betrokken blijven bij GVV’63. 
Gelukkig kwam dit mooi samen met 
het feit dat mijn zoon Dylan precies de 
leeftijd had bereikt dat hij kon begin-
nen met voetballen. Dit wilde hij dan 
ook meteen toen hij vijf werd en geluk-
kig vindt hij het super leuk.’’

Hoe ziet de training eruit?
“Ik geef de trainingen samen met 
Yannick Rijkers op dinsdagavond van 
18.15-19.15 uur. We zijn inmiddels al 
met 12 kinderen van 5 of 6 jaar, dus 
dat is echt prachtig. Nieuwe voetbal-
talenten zijn trouwens altijd welkom! 
Ik vind het belangrijk dat we de kinde-
ren structuur bieden, dus we beginnen 
steeds met een oefening in het vier-
kant, bijvoorbeeld dribbelen met de 
bal. Als dat klaar is, gaan we andere 
oefeningen doen. Hierbij verdelen we 
de groep vaak en bereiden  Yannick en 
ik beiden twee oefeningen voor.  We 
sluiten af met een partijtje en het wol-
venspel. Dat moet ook altijd gedaan 
worden. Dat vinden ze het allerleukst!”

Hoe zorg je ervoor dat de groep 
een goed voetballend team wordt?
“Voor mij is het het belangrijkst dat 
iedereen plezier heeft, ze zijn tenslotte 
pas 5 jaar. Maar nog leuker is het dat 
ze door middel van plezier toch iets le-
ren wat je dan ook echt terugziet in de 
wedstrijd. De wedstrijden zijn in toer-
nooivorm (4 tegen 4). Het is leuk als ze 
een keer een wedstrijd winnen, maar 
meestal verliezen ze met 15-3. Maar dit 
maakt ze niks uit, want ze hebben 3 
doelpunten gemaakt en zijn daar he-
lemaal gelukkig mee. Dat is wat ik be-
doel met plezier hebben in voetbal, dat 
moet voorop staan in deze leeftijdsfase. 
Als trainer is dat soms wel lastig hoor! 
Op de zaterdagen krijg ik vaak hulp van 

Mark Verhoeks, dat is echt fijn. Anders 
ben ik toch meer bezig met veters strik-
ken dan met het voetbal zelf.”

Is het moeilijk om je eigen zoon te 
trainen?
“Het is lastig een vader-kind relatie te 
hebben tijdens trainingen. Ik probeer 
me afzijdig te houden wat hem betreft. 
Je bent vaak wat strenger voor je eigen 
kind en ik probeer iedereen zo eerlijk 
mogelijk te behandelen. Mijn vader is 
vroeger altijd mijn trainer geweest en 
als ik daar nu op terugkijk, was dat 
fantastisch! Hij was wel veeleisender 
richting mij, maar ik heb dat nooit als 
lastig ervaren. We hebben zoveel din-
gen beleefd vroeger. Hij is 10 jaar mijn 
trainer geweest. Nu je ouder bent, ga 
je dat nog meer waarderen en heb je 
samen soms hele verhalen over die tijd 
van toen. Ik hoop dat Dylan dat later 
ook zo ervaart. De tijd zal het leren.”

Wat betekent GVV’63 voor jou?
“Je kunt wel stellen dat deze club een 
rode draad in mijn leven is, dat zal ook 
nooit veranderen.  GVV’63 is een plek 
waar ik me heel fijn voel, het voelt als 
mijn tweede thuis. Zaterdag is voetbal!
En wat het trainerschap betreft: tot 
Dylan een jaar of 16 is, wil ik zeker 
betrokken blijven. Dan is het wel mooi 
geweest!”

Mitch & Dylan Brienen
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“Ik kan me nog herinneren dat je dan zo’n 

shirtje kreeg met je naam op de achterkant.’’

Bo van den Oever

Met Bo van den Oever en Rosy van 
Ballegooijen spreken we leeftijds-
genoten die elkaar door en door 
kennen. Zo zaten ze jarenlang bij 
elkaar in de klas, voetbalden ze 
samen bij de jongens en spelen 
ze nu inmiddels al een aantal sei-
zoenen bij de Dames van GVV’63. 
Samen blikken we terug op hun 
tijd in de jeugd, kijken we naar de 
toekomst en krijgen we antwoord 
op de vraag: welke kwaliteit van 
de ander zou je zelf graag willen 
bezitten?

Dames, wat is jullie leukste her-
innering vanuit de jeugd bij 
GVV’63?
Rosy: Het moment dat je kampioen 
wordt met je team. Ik kan me nog 
herinneren dat je dan altijd zo’n shirtje 
kreeg met ‘F1 kampioen’ met je naam 
op de achterkant. Die heb ik van meer-
dere jaren nog liggen, die bewaar je 
altijd.
Bo: Ja en ik kan me ook het Bomme-
lerwaardtoernooi nog herinneren en 
de bekers die je daar kreeg als je het 
toernooi had gewonnen.

Kunnen jullie nog herinneren op 
welke positie jullie vroeger speel-
den?
Bo: Toen ik net begon met voetballen, 
stond ik altijd achterin. Meestal rechts-
back. Maar al snel merkten mijn trai-
ners dat ik het van mijn snelheid moest 
hebben. Uiteindelijk hebben ze me dus 
voorin gezet. Hierna speelde ik eigen-
lijk altijd wel voorin.
Rosy: Ik weet nog dat ik in de D’tjes en 
C’tjes altijd als linksback speelde, om-
dat ik linksbenig was. Af en toe scho-
ven ze me door naar het middenveld. 
Maar over het algemeen was ik links-
back of fungeerde ik als linksbuiten, 
vanwege mijn harde schot.

Welke kwaliteit van de ander zou 
je zelf graag willen bezitten?
Bo: Rosy is vooral heel technisch en 
goed in het maken van acties tijdens 
het spel. Bij haar ziet het er ook altijd 

vloeiend uit. Als ik bijvoorbeeld zelf een 
actie wil maken, denk ik er te veel over 
hoe ik dat wil doen. Maar bij Rosy ziet 
het er altijd vloeiend uit en dribbelt ze 
vaak zo door de verdediging heen.
Rosy: Bo is vooral heel snel, ook met 
de bal aan de voet. Als je haar diep 
speelt, rent ze, speelt ze iemand voor-
bij en schiet ze de bal erin. Dat is wel 
echt een wapen van Bo. Ik hoef soms 
alleen maar die kant op te kijken en ik 
zie Bo al klaarstaan. Dan hoef ik hem 
alleen nog maar te geven en dan gaat 
ze weer.
Bo: Ja, we zijn best goed op elkaar in-
gespeeld. Dat komt waarschijnlijk om-
dat we al jarenlang samen voetballen 
en inmiddels weten wat we aan elkaar 
hebben in het veld.

Wie is jullie favoriete voetballer?
Rosy: Frenkie de Jong. Vooral om zijn 
dribbel.
Bo: Ja, die vind ik ook wel goed. Hij 
is heel snel en zijn dribbel is echt heel 
goed. Hij is echt een spelbepaler.
Rosy: Ja en daarnaast ben ik ook wel 
fan van Modric. Hoe hij soms met bui-
tenkant voet een bal meegeeft is echt 
bizar. En het ziet er bij hem ook zo 
makkelijk uit.

Hoe kijken jullie naar aankomend 
seizoen?
Bo: Afgelopen seizoen was ik de top-
scorer van het team. Het zou mooi zijn 
als ik die prestatie dit jaar kan evenaren, 
maar dat is niet een doel of iets der-
gelijks. Als team zou het mooi zijn als 
we weer in de top van de vierde klasse 

kunnen meedraaien, net als afgelopen 
seizoen. Dat is voor ons als team ons 
doel voor aankomend seizoen en het 
zou ontzettend knap zijn als we dat 
weer kunnen waarmaken.
Rosy: Eens! Al denk ik dat het aanko-
mend seizoen wel wat lastiger gaat 
worden dan afgelopen seizoen. Er is nu 
ook een aantal goede teams dat door-
stroomt naar de vierde klasse, zoals 
HRC en Sparta’30. Daarnaast krijgen 
we ook uitbreiding binnen ons team, 
wat ook weer meer positiewisselingen, 
concurrentie en wisselmogelijkheden 
zal gaan meebrengen. Dat zal ook een 
extra uitdaging zijn aankomend sei-
zoen. Ondanks deze uitdagingen denk 
ik dat in de top 5 eindigen zeker haal-
baar zou moeten zijn.

Tot slot: waar staan jullie over 5 
jaar?
Rosy: Over 5 jaar voetbal ik nog bij de 
dames van GVV’63. Zolang het team, 
de sfeer en de bijkomende gezelligheid 
blijft zoals het nu is, zal ik hier zeker 
nog blijven voetballen. Daarnaast ga 
ik na de zomer beginnen aan mijn 
tweede jaar van de opleiding Voeding 
& Gezondheid op de Universiteit in 
Wageningen. Uiteindelijk wil ik graag 
werk vinden in iets wat aansluit bij mijn 
passie voor sport en de opleiding die ik 
dan, als het goed is, heb afgerond.
Bo: Op voetbalgebied geldt voor mij 
hetzelfde. En dan uiteindelijk bij de VR 
30+ gaan voetballen. Na de zomer ga 
ik beginnen met de opleiding Recht & 
Criminologie. Uiteindelijk zie ik wel een 
baan voor me als recherchepsycholoog 
of iets in die richting.
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“Als kind was ik altijd al met 2 dingen bezig: 

de bal en de piano.”

Julian Ringelberg speelt al van jongs af aan bij GVV’63. 
Hier doorliep hij de gehele jeugd waarna hij instroom-
de bij de selectie onder leiding van Pascal Rijkers. Naast 
zijn actieve rol als voetballer, is hij ook jeugdtrainer, 
speelt hij dagelijks piano en begint hij binnenkort als 
gymleraar. Een interview over zijn jeugd bij GVV’63, 
zijn overstap naar het eerste, de rol als trainer en zijn 
passie voor muziek. En komt er antwoord op de vraag: 
een jaar geen voetbal of een jaar geen piano spelen?

Wat is tot nu toe je leukste herinnering bij GVV’63?
Natuurlijk zijn de kampioenschappen in de jeugd en de zaal-
trainingen in de winter- en zomerstops bijzonder. Maar als ik 
1 ding mag noemen, is het toch wel het moment dat je voor 
het eerst mee mag trainen met de selectie. Dat blijft toch 
een bijzonder moment. 

Merkte je veel verschil toen je vanuit de JO19 de stap 
maakte naar de selectie?
Ik merk vooral dat je veel minder tijd hebt in het veld. In de 
jeugd kun je rustig een bal aannemen, draaien, een actie 
maken en passen. Als ik nu een bal aanneem, zit er al di-
rect een man in mijn rug. Daarnaast merk je fysiek dat het 
ook een stap is en dat je regelmatig een beuk krijgt. Verder 
ben ik erg goed opgevangen en vind ik de sfeer in het team 
goed. Ik merk zelf dat je ook wat meer druk en concurren-
tie voelt zodra er een nieuwe speler bij het team komt. Een 
stukje gezonde concurrentie, maar ik denk dat je daar alleen 
maar beter van wordt uiteindelijk.

Hoe is je rol als jeugdtrainer ontstaan en heb je hier 
verdere ambities in?
Tijdens mijn ALO-opleiding heb ik stages moeten lopen, les 
moeten geven en opdrachten moeten uitvoeren in teamver-
band. In seizoen 2020–2021 heb ik samen met Rico van der 
Maas een team getraind. Vanaf seizoen 2021-2022 heb ik 
voor het eerst zelf voor een groep gestaan, de JO12-2 was 
dat destijds, en afgelopen seizoen de JO11-1. Dat vind ik 
toch wel het leukst om te doen. Uiteindelijk heb ik verder 
geen ambitie om echt hoofdtrainer te worden of iets derge-
lijks, maar zie ik het nu vooral als iets leuks voor erbij. Zelf 
haal ik veel voldoening uit het plezier en de sfeer die het 
team uitstraalt. Het is mooi om te zien dat de dingen waar je 
op traint, ook terugkomen in de wedstrijd en dat het team 
daar uiteindelijk beter door gaat spelen.

Mijn ambitie is om gymleraar te worden. Ik heb het afgelo-
pen jaar mijn afstudeerstage gevolgd bij het Cambium Col-
lege, mijn eigen middelbare school van destijds. En vanuit 
daar heb ik nu een baan aangeboden gekregen om fulltime 
aan de slag te gaan als gymleraar. Als alles goed verloopt, ga 
ik na de zomervakantie daar aan de slag. 

Naast je voetbalkwaliteiten heb ik vernomen dat je 
ook over de nodige muzikale kwaliteiten beschikt?
Dat klopt. Ik speel piano. Dat doe ik nu 10 jaar ongeveer, 
waarbij ik de eerste 5 à 6 jaar echt pianoles heb gehad. De 
afgelopen 4 jaar ben ik daarmee gestopt, omdat het niet te 
combineren was met mijn opleiding en het meer ging voelen 
als een verplichting dan als een hobby. Desondanks speel ik 
nog wel elke dag piano. Mijn ouders zijn allebei muzikaal. 
Zo heeft mijn moeder vroeger op het Conservatorium geze-
ten, ze speelt hobo. En mijn vader speelt al vanaf zijn jeugd 
trompet. Dus van daaruit hebben we eigenlijk allemaal, mijn 
broers en zus ook, een muziekinstrument gespeeld of doen 
we dat nog steeds. 

Dilemma: een jaar geen voetbal of een jaar geen mu-
ziek spelen? 
Een jaar geen muziek spelen. Makkelijk. Dan toch voetbal. 
Ik ben iemand met super veel energie en die energie moet 
ik ook op een bepaalde manier kwijt. En dat doe ik dan toch 
het liefst met voetbal. Dus nee die keuze is, gelukkig, wel 
redelijk makkelijk.
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Alles voor de voetballer...

Gasthuisstraat 10 | 5301 CC Zaltbommel | 0418-562228 | www.bsfa.nl

Jij hebt een vraag?
Wij hebben het antwoord!
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“GVV’63: een groeiende vereniging, moet 

ook groeien met vrijwilligers”
Bij een vereniging als GVV’63 
zijn er veel vrijwilligers actief. 
De smeerolie van onze vereni-
ging. Twee van die vrijwilligers, 
Peter van ’t Zelfde en Jantine 
van de Werken, houden zich 
bezig met… inderdaad vrijwil-
ligers. Want met zo’n dikke 80 
vrijwilligers is ook de coördina-
tie daarvan een hele klus. Een 
vrijwillige uiteraard. 

“Zo’n club is net een bedrijf. Zo kun je 
dat wel noemen, ja,” vertelt Peter van-
uit de bestuurskamer. Hij is sinds no-
vember 2022 bestuurslid van GVV’63 
en daarnaast actief als jeugdsecretaris 
en alles wat daarbij komt kijken, zoals 
de veld- en kleedkamerindeling.

Naast hem zit Jantine van de 
Werken. Voetbalvrouw en 
-mama en sinds januari 2023 
vrijwilligerscoördinator. “Maar 
ik ben al vanaf mijn veertiende 
te vinden op Sportpark Maar-
tens Hof”, lacht ze.  Peter en 
Jantine sommen wat cijfers 
op: “We naderen de mijlpaal van 500 
leden! Ruim 80 daarvan zijn ook ac-
tief als vrijwilliger, zelfs niet-leden. De 
barbezetting, de scheidsrechters, de 
commissies, de materiaalmannen, de 
leiders, de coaches, de tuinmannen, de 
schoonmakers, etc. De lijst met werk-
zaamheden bij onze voetbalvereniging 
is eindeloos.”

Peter nam vanuit het bestuur de taak 
op zich om het vrijwilligersbeleid wat 
meer vorm te gaan geven. “Als eerste 
begon ik met het schrijven van een vrij-
willigersbeleid en van daaruit is het idee 
ontstaan om een vrijwilligerscoördina-
tor aan te stellen. Er gebeurt enorm 
veel in onze vereniging, maar niet alles 
ligt of lag vast, maar daar wordt hard 
aan gewerkt door vele vrijwilligers.  
Wie doet nu eigenlijk wat? En wat als 
diegene er niet is? Je kunt dan zeggen: 
we laten dat op z’n beloop, want dat 
is altijd goed gekomen. Maar zo werkt 
het natuurlijk lang niet altijd. Je wil 

weten wat er allemaal gebeurt binnen 
onze vereniging. Het meest wenselijke 
is een dubbele bezetting op belangrijke 
posten. Het aantal leden groeit hard en 
we willen de continuïteit bewaken en 
dus...”

Jantine vult aan: “Maar wat ook zo is: 
het komt nu vaak op dezelfde mensen 
aan. Terwijl ik genoeg mensen spreek 
die zeggen dat ze graag wat willen 
doen. Maar ze willen dan wel weten 
hoe en wat. Daarom hebben we het 
omgedraaid. Geef aan dat je wil hel-
pen, vertel ons waarmee je kunt on-
dersteunen of waar je goed in bent. En 
dan kunnen we daar voor iedereen een 
passende taak voor vinden.”

Vijftien procent van het ledenbestand 
is dus vrijwilliger. Als het aan Peter en 
Jantine ligt wordt dat veel meer: “Als 
we het met z’n allen doen, is het veel 
leuker en het geeft ook veel voldoe-
ning om te helpen. Ook daarin zijn we 
een club!” Wie voornemens is om de 
club te helpen wordt daar dan ook van 
harte toe uitgenodigd. “Ga met ons 
het gesprek aan. We zijn dringend op 
zoek naar jou! De club groeit. Dat is 
natuurlijk prachtig, maar ook de vrijwil-
ligersorganisatie moet daar evenredig 
in meegroeien. En denk nu niet, maar 
daar zit niks voor mij tussen. De diver-
siteit die er wekelijks is aan taken is gi-
gantisch. Dat blijkt wel uit het feit dat 
er maar liefst 10 commissies actief zijn 
binnen onze vereniging.”

Geïnteresseerd? Spreek 
Jantine of Peter gerust 
aan op het voetbalveld. 
Of stuur Jantine een appje 
(06-51 74 92 15)

Peter van ‘t Zelfde & Jantine van de Werken
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*geldig t/m 31 december 2023

E-Check wenst 
GVV’63 dit seizoen 

veel succes!! 

  
 

  

De verzekeraar verlangt dat je als eigenaar van een bedrijfsgebouw maatregelen neemt om brand te voorkomen. Met een 

SCIOS Scope 10 keuring (brandrisico-inspectie voor elektrisch materieel) controleert E-Check het elektrisch 

materieel zodat u voldoet aan deze eis van de verzekeraar.  
 

E-Check is een gecertificeerd bedrijf welke deze inspecties voor u kan uitvoeren. 

 

Kijk op onze website www.e-check.nl waar we u nog meer van dienst kunnen zijn. 

 
  

 
Inspectie of advies nodig?  
Neem direct contact met ons op! 

E-Check B.V. 
Dwarsweg 8 Zaltbommel 
Tel: 0418-684272 
info@e-check.nl 
www.e-check.nl 

Voorkom onnodige spanningen ! 

 

Dwarsweg 8 Zaltbommel 
0418 – 700 535   

www.dynatherm.nl 

“De oplossing voor al uw 
technische vraagstukken” 

Tegen inlevering van deze bon 

10% korting 

op een sportbh naar keuze* 

 

*geldig t/m 31 december 2021 
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Hoi Eric-Jan, wat fijn dat je even-
tjes de tijd hebt om wat vragen te 
beantwoorden. Hoe lang ben jij al 
lid van GVV’63?
Even denken hoor, ik ben in de winter-
stop van een seizoen gekomen toen 
Ger Klop trainer was. Ik was onder be-
handeling van Gerard Bambacht. Via 

die wijze ben ik als keeperstrainer bij 
de club binnen gekomen.

Doe je dat nog steeds?
Dat doe ik inderdaad nog steeds. Op 
dinsdagavond om kwart over zes start 
ik met de jongeren onder 13 en dan 
eindig op de dinsdagavond met de 
seniorenkeepers. Ik train de keepers 
apart. En dan nu met Pascal komt het 
ook wel eens voor dat we samen een 
trainingsvorm uitzetten voor de seni-
oren.

Dus jij hebt in die jaren al aardig 
wat talent voorbij zien komen?
Ja, dat zeker. Ik vind dat Gameren in 
de afgelopen decennia behoorlijk wat 
goede keepers heeft gehad, abso-
luut. Er zijn er in die jaren ook genoeg 
keepers geweest voor wie Gameren 
niet het eindstation had kunnen zijn. 
Wat ik zelf altijd het fijnste heb ge-
vonden, is dat er altijd een goede op-
komst is geweest bij de keepers.

Je bent al een lange tijd keeper-
strainer, in die tussentijd is er veel 
veranderd. Welke verandering is 
jou het meeste bijgebleven?
De club is veel ‘professioneler’ gewor-
den. Er is een goede opleiding, ook 
met jeugdtrainers, materialen en der-
gelijke, dat is echt heel erg sterk ver-
beterd.

Waar ben je het meest trots op 
sinds jij de keepers bent gaan trai-
nen?
Samenhorigheid. En vroeger werd in 
Gameren gezegd dat keepers altijd 
rare gasten waren. Ik denk dat dat in 
positieve zin wel veranderd is.

Ja, maar ze zeggen niet voor niks 
dat je als keeper zijnde een beetje 
gek moet zijn toch?
(Lachend) Ik wilde dat niet beamen 
hoor, maar dat is ook wel het mooie 
van het vak dat we deze knop om 
kunnen zetten.

Interview 

Eric-Jan Manders
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Onafhankelijk hypotheekadvies

Bij het afsluiten van een hypotheek kom je voor belangrijke 
beslissingen te staan!

Als onafhankelijk adviseur begeleid ik je bij het vinden van 
een passende hypotheek. Ik kan daarbij putten uit nage-
noeg alle geldverstrekkers die in Nederland actief zijn. Dit 
in tegenstelling tot een adviseur van jouw huisbank, die jou 
slechts één “huisbankhypotheek” kan adviseren. 

Ik adviseer en ondersteun jou met mijn kennis en ervaring, 
zodat je het gehele proces op een prettige manier door-
loopt. Dit om in de toekomst volop te kunnen genieten van 
de door jou genomen beslissingen. 

Neem gerust vrijblijvend contact op voor een kosteloze ken-
nismaking en oriëntatie bij jou thuis.

Marco Kempenk
06-15 55 38 13 

Hogeweg 17
5301 LB Zaltbommel

marco@groenehypotheek.nl 
www.groenehypotheek.nl

De Groene Hypotheekadviseurs wenst 
GVV ’63 dit seizoen veel succes!
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Wat is Villa Pardoes?

Sprookjesachtig vakantieverblijf, spierpijn van het lachen, vrienden voor het leven, 
even geen gedokter, een weekje onbekommerd genieten, tranen van geluk. 
Villa Pardoes is heel veel. Vier woorden vatten alles treffend samen: 
DAAR VERGEET JE ALLES! 

Villa Pardoes bestaat uit twaalf ruime vakantiewoningen, aan elkaar geschakeld rondom de Picknickplaats. Het gebouw 
heeft de vorm van een Slak op een Bloem. Kinderen kunnen er in een veilige en prikkelrijke omgeving spelen. Ouders ont-
moeten er lotgenoten. Ze kunnen er hun verhaal vertellen en ervaringen delen, soms tot laat in de avond. In Villa Pardoes 
worden avonturen samen beleefd. Met familie en vrienden. Ridders, barbie en de sprookjes van 1001 nacht komen er tot 
leven. Villa Pardoes is voor een weekje het warme nest waar je thuiskomt na een dag vol leuke activiteiten.

De Chillruimte
Lekker chillen in de special hiervoor 
gemaakte chillruimte.

De Snoezelruimte
Heerlijk ontspannen in een prikkelvrije 
ruimte met leuke opjecten.

De Picknickplek
Speel, eet en geniet onder de 
magische boom met Geitje Benjamin.

De Broedplaats
Kom even helemaal tot rust. Lees een 
boekje of kijk naar je favoriete film.

De Zandbak en Glijbaan
Hoeveel ritjes ga jij maken van onze 
glijbaan?

Het Bubbelparadijs
Bubbel er op los in ons bubbelparadijs. 
Even lekker samen ontspannen.

De Gameroom
Speel je favoriete spelletje, race als een 
echte coureur en geniet!

De Tuin
Klim, klauter en speel lekker in onze 
grote tuin. Voor ieder wat wils!

De Knutselruimte
Knutsel de mooiste dingen in de ruim-
te en maak vrij gebruik van materiaal.

GVV STEUNT VILLA PARDOES
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Onze mooie vereniging GVV’63 viert dit jaar 
het zestigjarige jubileum. Veel mensen denken 
dat GVV’63 in 1963 is opgericht, een logische 
gedachte. Maar als we teruggaan in de tijd, 
zien we dat de oprichtingsvergadering plaats-
vond op 13 december 1962. De oprichting van 
GVV’63 gebeurde op initiatief van de Stich-
ting Jeugdzorg Gameren. In het toenmalige 
dorpshuis aan de Beemstraat waren 33 leden 
aanwezig en werden de clubkleuren geel en 
zwart gekozen. Omdat in 1963 gestart zou wor-
den met voetballen, werd de clubnaam GVV’63 
(Gamerse Voetbal Vereniging 1963).

Door de directeur van steenfabriek De Ruyterwaard werd 
een terrein beschikbaar gesteld om de wedstrijden op te 
spelen. Er werden enkele houten kleedkamers gebouwd 
en een hok dat fungeerde als kantine. Zo beleefde GVV’63 
de eerste jaren van haar bestaan. Het was vaak koud en 
guur langs de Waal en ook het hoge water kwam regel-
matig op bezoek. Veelvuldig moesten eerst de koeien van 
het speelveld gejaagd worden, maar dat mocht de pret 
niet drukken. In 1968 werd het 5-jarige jubileum gevierd 
in het dorpshuis. GVV’63 beschikt dan over ongeveer 100 
leden en heeft de vurige wens om te verhuizen naar een 
nieuw sportterrein. 

In 1974 is het eindelijk zover. Met veel enthousiasme 
wordt door de eigen leden een kantine met kleedruimten 
gebouwd op de locatie waar nu dorpshuis Gambora is 
gevestigd. Ook in die jaren zijn het de vrijwilligers waar de 
vereniging op kan bouwen. Parachutisten uit Texel bren-
gen vanuit de lucht de bal naar het nieuwe sportcom-
plex, waarna burgemeester Van Veeren van de gemeente 
Kerkwijk de openingsaftrap verricht.

Twee jaar later was er sportief succes. Onder toeziend oog 
van ruim 500 toeschouwers werd GVV’63 in 1976 kam-
pioen in de tweede klasse van de afdeling Dordrecht. En 
als klap op de vuurpijl werd ook het tweede elftal van 
GVV’63 kampioen. In 1978 werd de eerste lichtinstallatie 
in gebruik genomen, zodat er ook in het donker getraind 
en gevoetbald kon worden. Rond 1980 heeft GVV’63 on-
geveer 180 leden, maar vanaf die periode zien we een 
groei bij het aantal jeugdleden. Omdat GVV’63 op dat 
moment beschikt over één wedstrijdveld, is er wederom 
behoefte aan een nieuw complex met twee voetbalvel-
den. 

In 1984 wordt het besluit genomen dat GVV’63 gaat ver-
huizen naar een nieuw complex op de huidige locatie. Na 
11 jaar uiterwaard en 13 jaar aan de Middelkampeweg 
2, wordt in 1987 Sportpark Maartens Hof geopend. Het 
zijn drukke tijden bij GVV’63, want na de feestelijke ope-
ning wordt een jaar later in 1988 het 25-jarige jubileum 
gevierd.

1963 -2023 

60 jaar GVV’63



40

De oudere GVV’ers onder ons zullen het zich nog goed 
kunnen herinneren: vanaf 1989 valt op gezette tijden het 
fraaie clubblad “De Punter” op de deurmat. Ook op het 
nieuwe complex voelt GVV’63 zich al snel thuis. In het 
seizoen ‘90-’91 werd het eerste elftal kampioen in de eer-
ste klasse van de afdeling Dordrecht. Vanaf 1993 heeft 
GVV’63 ook een damesteam in competitieverband, een 
blijvertje, want alweer 30 jaar beschikt GVV’63 onafge-
broken over een damesteam. 

In 1996 worden de lokale KNVB-afdelingen opgeheven 
en gaan we over op KNVB-district Zuid 1. Voor het eerste 
elftal is de boodschap duidelijk. Als GVV’63 bij de eerste 
vijf eindigt, gaat het uitkomen in de derde klasse. Maar 
GVV’63 wordt gedeeld zesde. Er volgt een beslissings-
wedstrijd tegen Streefkerk. Die wordt gewonnen. Hierna 
gaat GVV’63 een nacompetitie spelen met Klundert en 
GPC Vlissingen. De winnaar gaat uitkomen in de derde 
klasse. Ook dat krijgen onze geel-zwarten voor elkaar. Nu 
is GVV’63 echt op stoom, want het seizoen daarop wordt 
GVV’63 overtuigend kampioen in de derde klasse. Spelen 
in de tweede klasse is een feit. 

GVV’63 blijft gestaag groeien. Als we in 2003 het 40-jari-
ge jubileum vieren dan tellen we 300 leden. In de 10 jaren 
daarna is GVV’63 een stabiele derdeklasser die veelvuldig 
een nacompetitieticket binnensleept, maar niet weet te 
promoveren. Uitgerekend in het 50-jarige jubileumjaar 
2013 is het wel raak. GVV’63 wordt voor de tweede keer 
kampioen in de derde klasse en promoveert naar de twee-
de klasse. Na twee seizoenen in de tweede klasse volgen 
twee degradaties. Maar onze geel-zwarten zitten niet bij 
de pakken neer en worden gelijk weer kampioen in de 
vierde klasse. 

Inmiddels bestaat GVV’63 60 jaar. We zijn uitgegroeid 
tot een prachtige vereniging. Twee jaar geleden is het 
complex uitermate fraai gerenoveerd en zijn er ook kleed-
kamers bijgebouwd. Sportpark Maartens Hof heeft een 
bijzonder belangrijke sociale functie, waar jong en oud 
elkaar wekelijks ontmoeten. Een bloeiende vereniging 
van inmiddels bijna 500 leden waar gezellige activiteiten 
georganiseerd worden. Vooral in de jeugdcategorie zien 
we een enorme toename. GVV’63 zet ook op maatschap-

pelijk gebied zijn beste beentje voor. Vanaf 2010 is er on-
geveer € 215.000 opgehaald voor Villa Pardoes. Iets om 
trots op te zijn!

Is dan alles op orde en zijn er geen wensen meer? Uiter-
aard kunnen we tevreden zijn als we zien hoe GVV’63 
ervoor staat. Maar een belangrijk punt van aandacht is 
het aantal velden. In 1987 zijn we naar dit complex ver-
huisd. We hadden toen 200 leden en beschikten over 2 
wedstrijdvelden en een trainingshoek.  Op dit moment 
hebben we ongeveer 500 leden en beschikken we over 
2,5 wedstrijdveld, zonder trainingshoek. Gezien het aan-
tal elftallen zouden we op basis van de geldende normen 
minimaal 4 wedstrijdvelden tot onze beschikking moeten 
hebben. De aanleg van het kunstgrasveld heeft verlichting 
gegeven, maar uitbreiding blijft een belangrijk speerpunt, 
zodat we in staat blijven om ook richting ons 75-jarige 
jubileum iedereen op een fijne manier te kunnen laten 
sporten!

Om het 60-jarige jubileum te vieren, is er een jubileum-
commissie in het leven geroepen die een mooi programma 
met activiteiten heeft samengesteld. Van woensdag 7 juni 
tot en met zaterdag 10 juni was er voor jong en oud wat 
te doen. We kijken terug op vier zonnige dagen vol gezel-
ligheid met de leden van GVV’63. We zijn blij met de grote 
opkomst tijdens de activiteiten, met als absolute publiek-
strekker de wedstrijd van GVV’63 tegen de Creators FC.
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DEALER VAN:

Baden en douchecabines

WWW.VB-BADKAMERS.NL

Kijk voor meer informatie op:
Bezoek onze showroom:

De Elzenhof 9

4191 PA Geldermalsen

T:  0345 - 580 900

M:  06 509 353 00

E:  info@vb-badkamers.nl

BEZOEK ONZE SHOWROOM

VAN SLOOP TOT REALISATIE

Van Ballegooijen Badkamers verwelkomt u graag in haar showroom. Als u door onze badkamershowroom loopt, ontdekt 

u gaandeweg uw badkamerstijl. U vindt in onze showroom complete badkameropstellingen voorzien van badmeubelen, 

kranen, plafonds, wand- en vloertegels. Bezoek onze showroom en laat u verrassen door onze stijlvolle badkamers.

EEN ONTWERP NAAR UW WENSEN
Na het maken van een afspraak gaan wij met u in gesprek om uw wensen en mogelijkheden te bespreken. Aan de hand 

van het gesprek gaan wij u badkamer ontwerpen. Met onze 3D badkamer ontwerp geven wij u een realistisch beeld van 

hoe de badkamer kan worden ingericht. Bij het maken van de badkamerontwerp wordt ook rekening gehouden met de 

uitvoeringsmogelijkheden van het installatiewerk.

Van Ballegooijen Badkamers neemt de totale installatie van uw badkamer uit handen. Wij werken hiervoor samen met echte 

vakmensen die zorgen dat alles tot in de puntjes voor u wordt geregeld en uitgevoerd.

Onze showroom is gevestigd bij:
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Contactpagina

Voetbalvereniging
GVV´63 

Contactgegevens

Social Media

Sportpark  Sportpark Maartens Hof

Adres  Middelkampseweg 16

Postcode  5311 PC

Plaats  Gameren

Telefoon  0418-561720

Oprichting  13 december 1962

Aantal leden  491 leden, per 15-08-2023

Speeldagen  Zaterdag

Clubkleuren  Geel – Zwart

Secretaris
Dhr. W. van Driel
Secretaris GVV’63
Visserij 47
5301 ZG Zaltbommel
0418-515721

Colofon
Deze presentatiegids is een uitgave van
Voetbalvereniging GVV’63

Acquisitie Erik van Wijk
 William van den Oever

Fotografie Margriet van der Kaa
 Jonkers Fotografie
 Gijs van Tuijl Fotografie
 Martine van den Oever

Redactie Susanne van der Burght
 Kelly van Ballegooijen
 Kees Termeer 
 Arjan Jonkers
 Anton Kuijntjes
 Bart Baijense
 Dennis van de Werken
 William van den Oever 

Vormgeving WS Media Groep
en Drukwerk 

 

 

     

Beheer website
Arjan Jonkers
email: gvv63verslag@gmail.com

Wedstrijd secretaris
Senioren: Lars van Dalen
Jeugd: Peter van ‘t Zelfde
email: wedstrijdsecretaris.gvv63@gmail.com

TC jeugd
tcjeugd@gvv63.nl

TC senioren
tcsenioren@gvv63.nl

Accommodatie 
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TRADINGBRUCH



 vosautobedrijven.nl

Van Voordenpark 23
ZALTBOMMEL
T 0418 515172

Kantsingel 22K
OSS
T 0412 623555

Marconiweg 19
GORINCHEM
T 0183 620577

Mountbattenweg 8
VEGHEL
T 0413 254000

Volvo V60 vanaf € 40.995 (consumentenadviesprijs) of € 39.875 (fiscale waarde). Lease vanaf € 599 p.m., excl. btw en brandstof, o.b.v. Full Operational Lease, 60 mnd, 15.000 km p.j., Volvo Car Lease: 020-65 873 10 (kantoor-
uren). Wijzigingen voorbehouden. Raadpleeg voor meer informatie de verkoopvoorwaarden op www.volvocars.nl. WLTP gecombineerd verbruik: 1,8 – 7,5 l/100 km (55,6 – 13,3 km/l), gem. CO2-uitstoot resp. 41 - 170 g/km.

VOLVO V60 B3 MOMENTUM ADVANTAGE 
T IJDEL IJK VANAF  €40.995  |  L E A SE VANAF  € 599 P.M.

VOLVOCARS.NL / V60

Volvo V60 B3 Momentum Advantage

Het juiste moment
 herken je meteen

Niets is zo belangrijk als ruimte voor werk en leven. De Volvo V60
B3 Momentum Advantage combineert dit moeiteloos. Representatief in het 

zakelijke verkeer door strak Scandinavische design. Met alle ruimte voor
een actief leven. En Apple Carplay, Full Map navigatie, LED-verlichting,  
Volvo on Call en andere geavanceerde voorzieningen voor uw gemak  

en de veiligheid van uw dierbaren. Als u daaraan toe bent,  
dan is dit het juiste moment.

Want hij is nu beperkt beschikbaar voor een uiterst scherpe prijs.



VORMGEVING
DRUKWERK
PRINTWERK 

BANNERS
VLAGGEN

STICKERS/LABELS
LAMINEREN

VETVRIJ PAPIER
AUTOBELETTERING

GEVELRECLAME
RAAMBESTICKERING

KLEDING BEDRUKKEN

Industrieweg 1   |   4181 CA  Waardenburg   |   T 0418 540 333   |   info@wsmediagroep.nl

ONTDEK DE VELE MOGELIJKHEDEN
W W W . W S M E D I A G R O E P . N L


